
 

Agenda van de vergadering van de Contactcommissie 
Wijdewormer. 
 
Datum:        11 februari 2019 
Tijd:  20.30 uur 
Plaats:  Dorpshuis te Wijdewormer 
 
1. Opening. 
 
2. Aanvulling en eventuele wijzigingen van de agenda. 

 
3. Notulen van de vergadering van 15oktober 2018. 

 
4. Ingekomen stukken. 

 
5. Verslag bezoek commissievergaderingen. 
 
6. Veranderingen bij het Wijdewormerplein. 

 
7. Gladheidbestrijding kern Neck. 

 
8. Actielijst jaarvergadering. 

 
9. Wat verder nog ter tafel komt. 

 
10. Rondvraag. 

 
11. Sluiting van de vergadering. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Notulen. 
Datum: 11 Februari 2019 
Tijd: 20.30 
Plaats: Dorpshuis Wijdewormer 
 

1. Opening: 
Gerda opent de vergadering. 
Aanwezig: 
Evert, Jan, Gerda, Ilonka en Marjolijn 
Afwezig: 
Carlijn en Natasja 

 
Dit is de laatste keer dat Gerda en Ilonka de vergadering voorzitten. We zijn nog steeds op 
zoek naar nieuwe leden voor de contactcommissie. 
 
Dhr. C. Konijn ligt nog in het ziekenhuis. Het lopen gaat nog steeds niet goed. Verdere 
behandelingen lijken wel aan te slaan. Per 1 Maart mag hij weer naar huis. 
 
Normaal regelt Dhr. C. Konijn het ophalen van het zwerfvuil in Maart, gelijktijdig met de 
landelijke zwerfvuil ophaaldag. Zou iemand dit kunnen overnemen? 
Voorheen leverde het waterschap de materialen, nu wordt dit door de gemeente gedaan. 
Het ophalen en wegbrengen van het opgehaalde vuil moet naar Heerhugowaard (?). 
Dhr van Rijn geeft aan dat in Jisp het allemaal via de gemeente gaat. 
Dhr. D. Kwantes geeft aan dit wel op zich te willen nemen. 
 
Dhr. C. Konijn regelt ook het onderhoud van het bankje. Familie Engels zal dit nu zelf 
onderhouden. Zij hebben alreeds een afspraak hierover gemaakt.  
 

2. Aanvullingen en eventuele wijzigingen: 
Punt 6 (veranderingen Wijdewormer plein) van de agenda willen we zo laat als 
mogelijk bespreken daar er enkele ouders hier graag bij aanwezig willen zijn. Deze 
ouders hebben nu een vergadering van school en die eindigt ws halverwege de 
contactcommissie vergadering. 
 

3. Notulen 15 Oktober 2018 zijn niet terug te vinden op de gemeentesite. 
De notulen worden voorgelezen. 
Geen vragen/ opmerkingen. 
 

4. Ingekomen stukken: geen. 
 

5. Verslag bezoek commissievergaderingen: geen. 
 

6. Dit punt zal later besproken worden. 
 
 
 
 



7. Gladheidbestrijding Neck: 
Er is iemand gevallen en deze ligt nu in het ziekenhuis met een nare breuk 
(beterschap gewenst). Hier zijn vele reacties op geweest. Het strooibeleid hier en in 
andere gemeentes is dat er alleen op de doorgaande wegen wordt gestrooid. In de 
wijken wordt er niet gestrooid.  
Men zou bij de gemeente kunnen navragen wat er mogelijk is voor de bewoners. 
Misschien bakken met zout her en der plaatsen zodat men zelf kan strooien? 
 

8. Actielijst jaarvergadering: 
Actiepunten jaarvergadering Contactcommissie Wijdewormer Neck – 21 november 2018 
 
 

 Actie: Door 
wie: 

Stand van zaken: 

1. De bewoners van hoogbouw (bv 
Hallerweg) hebben geen bakken. Dit is 
al vaker aangekaart bij de gemeente, 
maar tot nog toe geen bevredigend 
antwoord gekregen. De heer Halewijn 
geeft aan dat normaal gesproken 
(ondergrondse) containers worden 
geplaatst bij hoogbouw. Hij zal 
uitzoeken waarom dat hier niet gebeurd 
is. 

Wietske Het betreft hier enkele 
woningen. Deze woningen 
hebben een minicontainer aan 
de weg staan. Als we dit voor 
PMD doen zal dit vervuiling 
opleveren. Er is reeds 
onderzocht of het mogelijk is 
om een verzamelcontainer te 
plaatsen. Dit is niet mogelijk, er 
is geen ruimte. Het gaat niet 
alleen om bovengrondse maar 
ook om een gebrek aan 
ondergrondse ruimte. We 
hebben dus voor lief genomen 
dat deze 8 a 10 woningen geen 
PMD scheiden. 

2. Kan er, met name in de zomer, vaker 
vuilnis worden opgehaald? Met name 
de groenbak? De maden kruipen door 
de hele bak en de bakken gaan enorm 
stinken. De heer Halewijn geeft aan dat 
de HVC volgende week op de agenda 
staat van de gemeenteraad. 

Wietske Als gemeente zijn wij gebonden 
aan de doelstelling die de 
landelijke overheid ons oplegt. 
Namelijk betere scheiding van 
grondstoffen als PMD, GFT en 
Papier. En minder restafval. In 
dat opzicht worden bewoners 
middels de recente wijzigingen 
gestimuleerd om grondstoffen 
te scheiden. Het vaker ophalen 
van restafval ligt dan ook niet in 
de mogelijkheid. Het vaker 
ophalen van GFT in de 
zomermaanden zou mogelijk 
zijn maar brengt wel hogere 
kosten met zich mee. De vraag 
is of deze hogere kosten 



opwegen tegen de baten. Het is 
aan de gemeente Raad om dit 
te beslissen. 

3. Op de Noorder- en Zuiderweg moeten 
mensen nu erg ver lopen om hun 
bakken neer te zetten. Het is onhandig 
om daar een (ondergrondse) container 
te plaatsen. Kan hier iets op bedacht 
worden? 

Wietske De Noorderweg en Zuiderweg 
hebben minicontainers. De 
gemeente heeft geen intentie 
om daarvoor een 
verzamelcontainer te plaatsen. 

4. Het inrijverbodsbord van de 
Noorderweg is verwijderd. Het lijkt erop 
dat het probleem zich nu in 
tegenovergestelde richting voordoet. 
Misschien is het een idee om een 
inrijverbod vanaf de Zaanse kant te 
overwegen? Voor de avondspits? Een 
inrijverbod is erg ingrijpend. Misschien 
kan beter gekeken worden naar andere 
oplossingen. De gemeente kan in 
overleg gaan met de contactcommissie 
om te kijken naar andere maatregelen/ 
oplossingen.    

Luuk Er is inmiddels een afspraak 
gepland met cc 

5. Het blijkt dat er op diverse plekken te 
hard gereden wordt. Er zijn tellingen 
verricht op de Noorderweg. Hieruit 
blijkt inderdaad dat er vrij hard gereden 
wordt. Handhaving in een 30 km zone is 
echter erg lastig. De weg moet dan 
dusdanig zijn ingericht dat je bijna niet 
te hard kan rijden. Het blijkt uit 
onderzoek dat het meestal eigen 
bewoners betreft. Hoe kunnen 
bewoners opgevoed worden, dat zij 
rustiger gaan rijden? Misschien kan dit 
ook worden meegenomen in het 
overleg van de gemeente met de 
contactcommissie.   

Luuk Er is inmiddels een afspraak 
gepland met cc 

6. De gemeente zal kijken of er op de 
Zuiderweg een smiley geplaatst kan 
worden. Deze meet hoeveel auto’s, hoe 
hard en op welk tijdstip voorbij rijden. 
De smiley wordt momenteel nog elders 
ingezet en is voor meerdere plekken 
gevraagd, dus het kan nog wel even 
duren. 

Luuk Er zijn al metingen op de 
Zuiderweg gedaan (t.h.v. de 
golfbaan). De cijfers zijn dus 
reeds bekend bij de gemeente. 

 
7. 

In de Neckerstraat rijden veel mensen 
tegen het verkeer in, ondanks het feit 

Boa’s Dit wordt nu minimaal 15x per 
jaar gedaan. Het belangrijkste 



dat het eenrichtingsverkeer is. Kan hier 
meer gehandhaafd worden?  

is dat er gecontroleerd wordt 
op drukke tijden. In overleg 
met de heren van de 
handhaving zal gekeken 
worden welke acties er nog 
meer uitgezet kunnen 
worden. 

8. Tijdelijke verkeersborden voor 
evenementen: Voor deze borden is een 
vergunning nodig en in deze vergunning 
staat wanneer de borden weer 
weggehaald dienen te worden. Helaas 
blijven de reclameborden vaak veel 
langer  staan. Kan er op worden gelet 
dat de borden ook weer verwijderd 
worden?  

Boa’s De boa’s moeten hier op 
toezien. Graag melding maken 
bij de gemeente indien borden 
te lang blijven hangen. 

9. Kan er een losloopgebied worden 
aangewezen waar honden los mogen 
lopen? Mocht iemand een suggestie 
hebben voor een geschikte plek dan 
hoort de gemeente (de heer Berkhout 
of mevrouw Minnebo) dit graag. Dan 
kan er gekeken worden of dit inderdaad 
gerealiseerd kan worden. 

 Nu geen actie nodig 

10. De contactcommissie is benaderd door 
een mevrouw die vlak bij het Dorpshuis 
woont. Haar kinderen lopen naar 
school, maar omdat er geen stoep is 
moeten zij over de weg lopen. Er is ook 
geen veilige oversteekplaats bij school 
en het schoolgebied wordt nergens 
aangegeven.  
De heer Berkhout zal hier op korte 
termijn op terugkomen. Op de kruising 
Wildschutweg/ Noorderweg is de 
gemeente voornemens om een plateau 
te realiseren. Er zal eerst een gesprek 
worden ingepland om te praten met 
bewoners om samen tot een gewenst 
plan te komen. 

Luuk De schoolzone zal worden 
meegenomen in de 
gesprekken over het plateau. 
Dit wordt met de 
contactcommissie besproken. 

11. De polderwegen zijn allemaal 
verstevigd. Zou dit naar het dorp toe 
ook kunnen gebeuren? De heer 
Berkhout geeft aan dat er een 
onderhoudsplan is. We zullen checken 
of dit reeds in de planning staat. 

Luuk Er vinden inspecties plaats. 
Zodra een inspectie dit 
uitwijst, zal het worden 
opgeknapt.  

12. Bij het Dijkhuis (houten huis) woont Oscar Deze heg is inmiddels 



niemand. De heg groeit enorm de 
hoogte in en ook over de weg heen. De 
gemeente is eigenaar en moet zorgen 
voor het onderhoud.  

Post / 
Sander 

gesnoeid. 

13. Er is een app waar je kan checken waar 
de dichtstbijzijnde AED is. Voor 
Wijdewormer staan er geen AED’s 
aangegeven. De heer Tange geeft aan 
dat hij dit mee zal nemen naar het 
overleg met de veiligheidsregio.  

Peter 
Tange 

Dit punt is meegenomen in 
het overleg en zal worden 
verwerkt. 

14. Elk weekend wordt er veel gejaagd op 
de weilanden achter de Zuiderweg. De 
jagers lopen met dode ganzen, reigers 
en zelfs met lepelaars. Hoe zit het met 
de handhaving?  De heer Zijp (boa), ook 
aanwezig tijdens de vergadering, zal aan 
het einde van de vergadering even 
contact zoeken met de meldster 
(mevrouw Verwaal) om verdere 
informatie te noteren. Hij kent de jagers 
en kan hen zodoende aanspreken. 

Ed Zijp Ed heeft de meldster aan het 
einde van de vergadering 
gesproken. 

15. Het naambordje dat op de hoek 
Noorderweg/Grootweg hing is 
weggehaald door de straatmakers. Het 
hangt nu ergens aan een boom. De 
gemeente zal zorgen dat dit bordje 
(Grootweg) weer netjes opgehangen 
wordt. 

René Het bordje wordt opnieuw 
opgehangen. 

16. De heer van Neck heeft subsidie 
gekregen voor de uitvoering van een 
plan. Hierin stond een wandelpad 
gepland. Dat wandelpad is er nooit 
gekomen. De heer Berkhout geeft aan 
dat dit inderdaad bij hem bekend is. Hij 
kent de heer van Neck ook en zal dit 
weer onder de aandacht brengen. De 
heer Halewijn geeft aan dat hij ook met 
de heer Van Neck gesproken heeft. 
Meneer van Neck geeft aan dat er wel 
een wandelpad ligt, maar dat je over 
zijn terrein moet om het pad te 
bereiken. Hij geeft daar geen 
toestemming voor.  

Rob 
Berkhout 

Er is inmiddels over gesproken 
en een nieuw voorstel wordt 
voorgelegd. Wordt vervolgd. 

    

 
 

 



1. Mw. Janna de Waal heeft nog altijd geen plastic bak….. 
In de actielijst heeft men het over 8 a 10 bovenwoningen maar het zijn er 23. Er is 
een tijd terug contact geweest met Dhr. S. Munts.  
De conclusie die men nu trekt is dat het scheiden van afval niet belangrijk genoeg is 
om er daad werkelijk iets aan te doen. 
 
2. Het extra ophalen van de groene bakken in de zomer kan, maar hier zijn ook 

hogere kosten aan verbonden.  
 

3. Het inrijverbod op de Munnikendijk staat er nog. Er is niets bekend over een 
afspraak met de contactcommissie. 

 
5. Mbt de tellingen over het te hard rijden op de Zuiderweg zou een afspraak zijn 
gemaakt met de contactcommissie: dat is bij niemand van de contactcommissie 
bekent. 
 
6. Smiley plaatsen zou geen enkel probleem zijn: vooralsnog staat deze er nog steeds 
niet….. 
 
7. Neckerstraat: tegen het verkeer inrijden:  
Handhaving kijkt hiernaar. 
Het blijkt dat dit overgedragen is aan de politie van Purmerend. 
 
8. De tijdelijke borden, BOA moeten hierop toezien. Mocht er een bord blijven staan 

even contact opnemen. 
 
9. Losloop gebied honden. Geen opmerkingen. 
 
10. Schoolgebied is gevaarlijk: punt komt zo terug 
 
11. Polderwegen verstevigd, er vinden inspecties plaats nav hun bevindingen wordt 

er actie ondernomen 
 
14. Mw. Verwaal er is niets mee gedaan. 
Afgelopen zaterdag was de jaarlijkse Schiphol dag. 
Er zijn 65 vergunningen afgegeven, vanaf 06.00 wordt er geschoten. Evert legt het 
een en ander hierover uit. 
Mw. Verwaal geeft aan dat er niet alleen ganzen worden geschoten. Aangesproken 
jagers reageren agressief. 
Er wordt aangegeven dat de contactcommissie hier geen rol in speelt. 
 Misschien kunnen vragen hierover bij Burgermeester Tange worden neergelegd? 
 
15. Naambordje:  is gedaan 
 
16. Wandelpad: er komt een nieuw voorstel. 
 



21.35 aangeschoven zijn de ouders die aan hebben gegeven bij de bespreking van 
punt 6 graag aanwezig te willen zijn. 
 

 
6. veranderingen Wijdewormer plein 
Het gebied rondom school is niet overzichtelijk. Er is geen fatsoenlijke 
oversteekplaats, er wordt te snel gereden, het is niet duidelijk dat er vanaf Knook tot 
aan Mario maar 30 km per uur mag worden gereden, de drempels functioneren niet 
goed.  
30 januari heeft Gerda een overleg gehad met dhr Brouwer en dhr Berkhout 
hierover.  
Hieruit is een voorstel gekomen: zie bijgevoegd blad; foto schoolzone. 
 
Opmerkingen hierbij: 
Een zebrapad aanleggen zal 2 parkeerplaatsen in beslag nemen. De drempels worden 
verlengd, zo wordt er een plateau gecreëerd.  
Het woord ‘schoolzone’ wordt duidelijk zichtbaar op straat geschreven. Dit om 
iedereen ervan bewust te maken dat dat gebied voorzichtig betreden moet worden. 
Er komen 2 borden om iedereen erop te attenderen dat er kinderen kunnen 
oversteken 
Er worden diverse tips/ situatie schetsen aan gedragen hoe andere omliggende 
gemeenten soortgelijke problemen heeft aangepakt.  
 
Mw Rijnen geeft aan dat zij niets meer van de gemeente had gehoord. 
Desondanks is Mw bereid zich te buigen over het voorstel. Een setje bestaande uit de 
foto van de toekomstige schoolzone en de gemeten snelheden zijn aan mw 
meegegeven. 
Mw Veldboer geeft namens de MR van obs de Wijdewormer aan dat dit de laatste 
jaren op een laag pitje heeft gestaan op school. De school zelf heeft voorlopig de 
prioriteit. 
Mw Rijnen en Mw Veldboer zullen dit samen oppakken. 
 

9. Kade verbetering 
Dhr Woestenburg van het waterschap heeft hierover contact gehad met Jan en 
Gerda. Het ziet er naar uit dat de bomen links en rechts vanaf de Karwei tot aan de 
woonarken op de Necker straat gekapt (deels misschien) zullen moeten worden om 
de kades te kunnen verbeteren.  
Men is zich bewust van een mogelijk bezwaar omtrent de kap maar Dhr 
Woestenburg wil dit graag gaan voorleggen in een contactcommissie vergadering. 
Men heeft voorgesteld vanuit de vergadering om ook  een voetpad naar Purmerend 
te realisern,  dit zou dan ook voorgelegd kunnen worden. 
Dhr Woestenburg zal tzt worden uitgenodigd voor een vergadering. 
 
 
 
 
 



10. Rondvraag 
Dhr Provoost: 
Dhr E. Zijp (BOA te water) heeft een column in de Zaankanter. Dhr is vogelkenner en 
vindt het leuk om hierover te vertellen.  In het Wijdewormer Journaal zal een oproep 
worden gedaan voor wie er interesse heeft om mee te varen.  
Dhr wil een boot huren van de poelboerderij. Op deze boot kunnen 25 personen. Wie 
er mee wil reageer snel want vol= vol. Ws zal dit halverwege Mei plaatsvinden. Meer 
informatie over prijs, plaats en datum zal in het Wijdewormer Journaal te lezen zijn. 
 
Familie Engels: Gaf aan dat ze de Contactcommissie gemist hadden op de 
nieuwjaarsborrel. Als niemand kan dan moet er iemand anders namens de 
contactcommissie worden gestuurd vinden zij.  
De contactcommissie was niet uitgenodigd. 
Maar dhr Provoost heeft zich bereid verklaard als vertegenwoordiger van de 
contactcommissie aan dit soort zaken deel te nemen. 
 
Dhr Tensen: Een tijd geleden heeft een trekker het bushokje bij Mario 
omvergereden., wanneer wordt deze weer herplaatst? Iemand van EBS zei dat er 
snel weer een zou komen. Dhr Provoost neemt contact op met EBS. 
 
Dhr Tensen: nog even terug naar de losliggende tegels (notulen 10 september): de 
tegels zijn vast gelegd, alleen maar aan een kant. Er is half werk geleverd. Hierover 
moet het frontoffice worden geïnformeerd. 
 
Dhr B. Roeleveld: de Zaankanter wordt niet gebracht. Deze zou bij de Karwei komen 
te liggen, net als het gezinsblad. Dat is nog niet gebeurd. 
Misschien is het een idee om deze ook bij het dorpshuis te laten leggen. 
Het is wel digitaal maar niet iedereen is digitaal. 
 
Dhr B. Roeleveld: op de Neckerstraat staan auto’s op de weg. Ook hiervoor wordt 
naar het frontoffice verwezen. 
 
Dhr Van Rijn: dhr kwam terug op de boottocht. Deze wordt in Jisp ws uit de pot van 
de commissie betaald. 
 
Dhr D. Kwantes: de zwerfvuil ophaaldag zou misschien 9 Maart 2019 kunnen. En 
weet iemand een goede naam voor deze dag? 
 
Dhr D. Kwantes: heeft iedereen de prijzen gezien voor de nieuwbouwwoningen? 
 
Dhr Buijze: nog even terugkijkend naar agenda punt 8: de actielijst van de 
jaarvergadering. Alleen de heg is gesnoeid…. 
Teleurstellende resultaten, maar zo gaat het altijd. 
 
Mw Janna: wordt de wethouder uitgenodigd? De contactpersonen van de gemeente 
zijn wel uitgenodigd maar of ze komen weten we niet. 
 



Dhr van der Hoek: Hondenpoep……tegenwoordig worden er ook honden in de 
voetbalkooi uitgelaten. En de speciale prullenbakken hangen er nog niet. 
 

11. Sluiting vergadering: 22.29. 
Dhr Engels dankt Gerda en Ilonka voor al hun inzet de afgelopen 28 en 10 jaar! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toevoegen: voorstel wijdewormerplein en de snelheden 
die gemeten zijn op de noorderweg. 
 

Mailadres naar Dhr van Rijn sturen.Notulen na ar Evert en Jan sturen. Hierna naar Dhr R. 
Buijze 


